
                                                                                                                              
 

 
                                                                                      Svendborg Lokalforening 

 

 

Referat af ordinær Generalforsamling tirsdag den 27. februar 2024 
 
 

Velkomst: 
 
Formand Karen Bech bød velkommen til de fremmødte medlemmer, der var mødt 18 
medlemmer,  
 
Derefter gik man over til den fremlagte dagsorden. 
 
1.      Valg af dirigent. 
 
Jan Frandsen blev valgt. 
 
2.      Bestyrelsens beretning. 
 
KB fremlagde mundtligt bestyrelsens beretning. 
                                                                                                                              
På Generalforsamlingen i 2023 deltog 14 medlemmer. 
Lokalforeningen har på nuværende tidspunkt 817 medlemmer i Svendborg Kommune. 
 
Når man er medlem af Diabetesforeningen, må man deltage i alle lokalforeningers 
aktiviteter. 
 
Vores arrangementer bliver stadig lagt ud på foreningens Facebook og Hjemmeside, nogle 
arrangementer bliver også annonceret i Ugeavisen.  
Nyhedbreve udsendes desuden efter behov til de medlemmer, som vi har mail adresser 
på.  
 
Vi havde den 28. marts et foredrag med Anette Sams, som tidligere har forsket i diabetes 
ved Novo Nordisk.  
Vedforedraget deltog 45 personer. 
 
Desværre var Gl. Torvedag i år aflyst. 
 
Frivilligcenteret har i samarbejde med Steno, Sundhedshuset og lokalforeningen oprettet 
en selvhjælpsgruppe for diabetikere, som Rita Jørgensen er tovholder på. 
 
Årets julefrokost blev afholdt i Skallen den 19. november, der var levende musik og god 
mad fra Føtex. 
Hyggelig dag og godt fremmøde. 
 
Bestyrelsen har i år afholdt 9 bestyrelsesmøder. 



Vi søger hvert år økonomisk tilskud fra Svendborg Kommune (§ 18 midler) 
 
Der har været Motivationsgruppe på Vestre Skole en gang om ugen både forår og efterår.  

 
Beretningen blev godkendt. 
 
3.      Fremlæggelse af regnskab. 
 
Revisor Susan Sunne fremlagde mundtligt det omdelte regnskab. 
Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger 
 
4.      Behandling af indkomne forslag. 
 
Der var ikke indkommet nogen forslag. 
 
5.      Fremlæggelse af foreløbig aktivitetsplan. (årshjul) 
Ingen konkrete forslag til fremtidige arrangementer 
 
 
6.      Valg af bestyrelse. 
 
På valg var: Gurli Nielsen og Karen Bech ønsker ikke genvalg. 
 
Desuden ønskede også Gitte Petersen og Jan Bøgelund at udtræde af bestyrelsen 
 
Nyvalgt til bestyrelsen blev Rita Jørgensen 
 
7.      Valg af suppleanter. 
 
1. suppleant:  Annie Rasmussen, valgt  
 
2. suppleant:   
 
8.      Valg af revisor. 
 
Susan Sunne blev genvalgt. 
 
9.      Eventuelt. 
 
Da der kun er to medlemmer i bestyrelsen, vil der blive indkaldt til ekstraordinær 
generalforsamling snarest, med det formål at få flere bestyrelsesmedlemmer. 


